

# VERSLAG

**Notulen van** : Klankbordgroep Klarendal  
**Verslagnummer** : 090219  
**Gehouden op** : 19 februari 2009  
**Plaats** : Wijkwinkel Klarendal  
**Voorzitter** : Rob Klingen  
**Genotuleerd door** : Rita Hermsen

<b>Verder aanwezig</b>	<b>Fractie/Afdeling</b>	<b>Afwezig</b>	<b>Fractie/Afdeling</b>
Janna Brouwer	MO/V&P/projectleider	Marc Gerritsen	bewoner
Jos Schouten	bewoner	C. Peters	bewoner
Martine Ordelman	bewoner	A. Zerlou	bewoner
Geert Koning	bewoner	Jozef Kemps	bewoner
Zefanja Hoogers	bewoner	Gert Jan Kruijning	bewoner
Martina Aronsson	bewoner		
Berber Lettinga	bewoner		
Marcel Sturtz	bewoner		
Saskya Kamps	bewoner		
Monita Polman	bewoner		
Raoul Kerris	bewoner		
	<b>In afschrift aan</b> Guus de Rijk Gerard Bonte		

<b>Verslag tekst:</b>	<b>Naam</b>
Agenda; 1. Welkom en mededelingen 2. Verslag van 29 januari 2009 3. Nota van Randvoorwaarden – conceptversie 1. – doornemen en bespreken 4. Vervolgafspraken 5. Rondvraag  <b>1. Welkom</b> Rob Klingen heet iedereen welkom. Janna deelt mee dat er door de schoolbesturen een intentieverklaring is ondertekend voor 1 school in het nieuwe MFC. Janna geeft tevens een korte uitleg over de extra projectgroepbijeenkomst die deze ochtend is gehouden waarin met name de inhoudelijke samenwerking tussen de participanten ruimtelijk is ingevuld aan de hand van een maquette waarin de	



Verslag	Naam
<p>participanten hun ruimtes moesten positioneren en onderbouwen waarom op deze plek. Het was een geslaagde ochtend.</p> <p><b>2. Verslag van 29 januari 2009</b> Verslag is zonder wijzigingen vastgesteld.</p> <p><b>3. Nota van Randvoorwaarden-conceptversie 1- doornemen en bespreken.</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Hoofdstuk 3 pag. 8. Saskya vraagt zich af of er nieuwe groepen van de Skar in het MFC komen of dat deze groepen vanuit een ander kinderdagverblijf in Klarendal komen. Tevens vraagt ze zich af of 3 groepen BSO niet erg veel is. Janna gaat dit navragen bij Wouter Bleumink (Skar).</li></ul> <p><i>Reactie: Het gaat hierbij niet om een verplaatsing van een bestaande voorziening. SKAR denkt dat 3 groepen niet te veel is, enige ruimte voor groei is hierin meegenomen.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Jos vraagt de reden waarom de Jacobiberg heeft afgehaakt als huurder van de oefenruimtes in het monumentale hoofdgebouw van VHV. Saskya geeft hierop een toelichting. Janna kent de exacte oorzaak niet.</li><li>- De verkeerssituatie zowel op als rond het terrein is een serieus aandachtspunt. Dit moet goed aangepakt worden daar dit anders een probleem kan worden. Berber vraagt hoe het zit met een eventuele bezwaarprocedure. Janna geeft aan dat hierbij het meedenken vanuit de klankbordgroep en bewonersavonden van groot belang is. Formeel bezwaar maken is pas aan de orde na het moment dat er een eerste voorstel wordt gepresenteerd. Suggesties vanuit de klankbordgroep voor het creëren van meer parkeerplaatsen is om aan het einde van de Verlengde Hoflaan haaksparkeren aan te leggen.</li></ul> <p><i>Reactie: afgesproken is dat het ontwerp wordt afgewacht en dat we dan kijken naar de voorgestelde parkeeroplossing. Het voorstel van de projectgroep zal worden meegenomen bij het maken van het ontwerp.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Marc Gerritsen heeft bij Janna, via mail, zijn bezorgdheid geuit over de geluidsoverlast die kan gaan ontstaan bij een eventuele toegang tot het terrein via de Garnizoenstraat. De klankbordgroep stelt voor om deze toegang alleen geschikt te maken voor voetgangers, bijvoorbeeld via een trap. Dit voorkomt dat auto's en brommers vanuit jongerencentrum De Mix 's nachts met veel lawaai deze route nemen. Janna zal de mail beantwoorden.</li></ul>	Janna



Verslag	Naam
<ul style="list-style-type: none"><li>- Blz. 47. Voorkomen moet worden dat der autoverkeer over het wijkplein gaat rijden. Eigenlijk is het alleen verantwoord om via de Verlengde Hoflaan met een auto op het terrein te komen. In het ontwerp voor het plein moet hier rekening mee worden gehouden.</li> <li>- Blz. 20 Spelen. Klankbordgroep is enthousiast over de suggesties en ideeën over spelen in de openbare ruimte/op het wijkplein. Saskya stelt voor om ook kunstenaars te betrekken bij het eventueel vormgeven van speelvoorzieningen.</li></ul> <p><i>Reactie: goed voorstel, zodra er een ontwerper bekend is voor het wijkplein, kunnen we kijken hoe en op welke onderdelen bewoners worden betrokken bij het tot stand komen van het ontwerp. De Klankbordgroep zal hierbij worden betrokken bij dit procesvoorstel.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Blz. 22 Let bij het toepassen van verlichting op milieuaspect (led?) en het voorkomen van overlast door te veel en te lang een verlicht gebouw te realiseren.</li> <li>- Complimenten van de klankbordgroep over de bijlage over cultuurhistorie van Klarendal. Is het niet mogelijk om een tentoonstelling te organiseren waarbij al deze mooie historische afbeeldingen kunnen worden tentoongesteld? Rita zegt toe dit uit te vragen bij de stedenbouwkundige.</li> <li>- De klankbordgroep is van mening dat een hondenuitlaatplaats niet op of direct naast het MFC gelegen moet zijn. Voorgesteld wordt om de groenstrook Garnizoenstraat/Klarendalse weg aan te merken als hondenuitlaatplek.</li></ul> <p><i>Reactie: het voorstel is inmiddels besproken met Stadsbeheer. Deze reageren positief op het voorstel.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- De Mussenberg wordt in de klankbordgroep genoemd als Europees monument. In verband met de onbekende term bij de meesten zal Rita uitzoeken welke status het nu heeft.</li></ul> <p><i>Reactie: navraag bij onze archeoloog heeft opgeleverd dat de Mussenberg een rijks beschermd stadsgezicht is én dat er individuele huizen aangemerkt zijn als rijksmonument. De Mussenberg is geen Europees monument.</i></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Rita vraagt na of de Erfgoednota op internet te vinden is. Zo niet of die dan gekopieerd kan worden voor klankbordgroep.</li> <li>- Janna deelt mee dat ze in april met de ontwerpfase wil starten.</li></ul>	<p>Rita</p> <p>Rita</p>



Verslag	Naam
<p data-bbox="276 367 535 409"><b>4. Vervolgafspraken</b></p> <p data-bbox="276 430 1218 514">- Afgesproken is om op 17 maart met wie kan MFC De Spil te bekijken. (Noot: <i>Inmiddels heeft Rita hiervoor een afspraak gemaakt die is rondgemaild.</i>)</p> <p data-bbox="276 535 454 577"><b>5. Rondvraag</b></p> <p data-bbox="365 598 454 640">Sluiting</p>	Allen